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Адрес West Port 
Solway Industrial Estate 
Maryport 
Cumbria CA15 8NF 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
WINDOWS
 

West Port offers one of, if not the Uk´s largest range of bespoke Timber Windows, encompassing everything from a traditional Cords & Weights Sash
to a modern Scandinavian style High Performance Window.

All West Port Windows are available in a choice of Hardwood, Softwood or a Laminated Softwood and are available in any RAL colour.

West Port windows are also highly accredited meaning clients not only get the benefit of selecting a traditional environmentally friendly building
material, but also, get the benefits of 21st Century technology that provides them with Windows that perform to today´s modern methods of
construction.

EXTERNAL DOORS
 

West Port is able to offer an extensive range of external door sets in Timber and GRP, that are available in an comrehensive range of styles and
colours, that  require the minimum of maintenance yet provide the highest levels of durability.

Due to West Port´s advanced manufacturing processes we are able to these doors in a variety of styles and sizes that are all  PAS23/PAS24 and
Secured By Design compliant, if required.

Company Profile of West Port

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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